
 

1 

 

Protokół Nr XXXII/21 

z obrad XXXII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 29 listopada 2021 r. 

 

Obrady XXXII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w 

Starostwie Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej). Obrady prowadzono w godz. od 

1200 do 1330 pod przewodnictwem Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia obrad 

obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Skarbnik Powiatu Anna Olszak, Sekretarz 

Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Dyrektor Powiatowego 

Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomir Zalewski, Dyrektor Zespołu Szkół Technicznych 

w Kolnie Eugeniusz Gromadzki, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kolnie Grzegorz  

Kulągowski, Z-ca Naczelnika Wydziału Organizacyjnego Iwona Podeszwik, Geodeta 

Powiatowy Krzysztof Kowalczyk. 

(Lista obecności gości– stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym wraz  

z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do niego. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Starosty Kolneńskiego. 

7. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.: 

1) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2021 r.; 

2) w sprawie zasad ustalania wysokości diet radnym powiatu kolneńskiego oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych; 

3) w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na 2022 rok”; 

4) w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Kolneńskiego; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w Koźle; 

6) w sprawie powierzenia Gminie Stawiski zadania zarządzania publicznymi drogami 

powiatowymi. 

8. Zajęcie stanowiska przez Radę Powiatu Kolneńskiego w sprawie uchwały z dnia 5 listopada 

2021 r. Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Podlaskiego w sprawie zmiany 

statutu tego Związku. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Przebieg obrad: 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu radnego, 

jak również był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją - celem zapoznania się. Zapytał o 

uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie Rada Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XXXI/21.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu od dnia 28 października 2021 r. 

do dnia 29 listopada 2021 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

Radni pytań nie zgłaszali. 

Wypowiedź Starosty Kolneńskiego można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

Ad.5. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że nie wpłynęły żadne 

interpelacje i zapytania.  

 

Ad.6. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Starosty Kolneńskiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty przedstawił opinię 

pozytywną w sprawie projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika 

Stachelska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję.  

Głos zabrali: 

1) radny Roland Andrzej Długozima, 

2) radna Monika Stachelska, 

3) radny Robert Wacław Nadara, 

4) radny Michał Kulczewski. 

Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania, w wyniku którego Rada Powiatu – 

w głosowaniu 10 gł. „za”, przy 4 gł. „wstrzymuję się” podjęła uchwałę Nr XXXII/253/21 w 

sprawie wynagrodzenia Starosty Kolneńskiego.   

(podjęta uchwała stanowi załącznik d protokołu)  

 

Ad.7. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu i 

omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XXXII/254/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Kolneńskiego na 2021 r. 

– w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Skarbnika 

Powiatu Annę Olszak, przy pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów przedstawionej 

przez Przewodniczącego Komisji Stanisława Wiszowatego. Objaśnienia dokonanych zmian 

zawarto w załączniku nr 5 do uchwały.  

Dyskusji nie podejmowano.  

 

2) Uchwałę Nr XXXII/255/21 w sprawie zasad ustalania wysokości diet radnym powiatu 

kolneńskiego oraz zwrotu kosztów podróży służbowych – w głosowaniu 9 gł. „za”, przy 
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jednym głosie „przeciw” i 4 gł. „wstrzymuję się” wg projektu przedstawionego przez 

Sekretarza Powiatu Agnieszkę Chrzanowską. Poinformowała m.in., że zasady dotyczące 

ustalania diet radnym powiatu regulują przepisy art.21 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym. Z dniem 1 listopada 2021 r. nastąpiła zmiana art. 21 ustawy o 

samorządzie powiatowym w zakresie maksymalnej diety radnego powiatu. Zgodnie 

z art. 21 ust. 4 ustawy o samorządzie powiatowym radnemu przysługują diety oraz zwrot 

kosztów podróży  służbowych na zasadach ustalonych przez radę powiatu. Rada przy 

ustalaniu wysokości diet radnych bierze pod uwagę funkcje pełnione przez radnego.  Zgodnie 

z ust.5 w/w art. wysokość diet przysługujących radnemu nie może przekroczyć w ciągu 

miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty bazowej określonej w  ustawie budżetowej dla osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów  z dnia 23 grudnia 

1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie 

niektórych ustaw. Maksymalną wysokość diet określa  Rozporządzenie Rady Ministrów 

z dnia 27 października 2021 r. zgodnie z którym radnemu, w ciągu miesiąca, w powiatach do 

60 000 mieszkańców przysługuje dieta do wysokości 70% maksymalnej wysokości diety 

określonej w art.21 ust. 5 ustawy o samorządzie powiatowym tj. 4294,6 x70%  = 3006,22 zł.  

W przedstawionym projekcie podstawą  ustalenia wysokości diety  jest  kwota bazowa 

określona w  ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 

na podstawie przepisów z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń 

w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw, w 2021 r. jest to kwota 

1789,42 zł, w roku 2022 r. kwota ma pozostać bez zmian. Następnie przedstawiła 

proponowane wysokości diet radnych w związku z pełnioną funkcją.   

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego Monika 

Stachelska również poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali: 

1) radny Radosław Borawski, 

2) radny Roland Andrzej Długozima.  

Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

3) Uchwałę Nr XXXII/256/21 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg 

projektu omówionego przez Panią Iwonę Podeszwik Z-cę Naczelnika Wydziału 

Organizacyjnego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego przedstawionej przez Przewodniczącą Komisji Monikę Stachelską. Pani 

Iwona Podeszwik poinformowała, że Zarząd Powiatu Kolneńskiego uchwałą z dnia 13 

października 2021 r. postanowił przeprowadzić  konsultacje projektu „Programu współpracy 

Powiatu Kolneńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok”. 

Projekt Programu Współpracy został zamieszczony na stronie internetowej powiatu 

www.powiatkolno.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz udostępniony w  Wydziale 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Kolnie. Organizacje pozarządowe mogły zgłaszać 

swoje uwagi i opinie do projektu Programu w formie pisemnej na załączonym do w/w uchwały 

Zarządu Powiatu formularzu w dniach od 18 do 29 października 2021 r. W wyniku 

przeprowadzonych konsultacji organizacje pozarządowe nie wniosły żadnych uwag. Biorąc 

powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. Dyskusji nie 

podejmowano. 
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4) Uchwałę Nr XXXII/257/21 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kolneńskiego – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. 

jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Panią Iwonę Podeszwik Z-cę Naczelnika 

Wydziału Organizacyjnego, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego. Pani Iwona Podeszwik poinformowała, że na podstawie art. 94 ust.2 ustawy 

z dnia 6 września 2001 r., Prawo Farmaceutyczne, rozkład godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych powinien być dostosowany do potrzeb ludności i zapewniać dostęp do 

świadczeń również w porze nocnej, w  niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. Rozkład 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym terenie określa w drodze uchwały Rada 

Powiatu po zasięgnięciu opinii Wójtów, Burmistrzów z terenu powiatu i Samorządu 

Aptekarskiego. Z treści wymienionego przepisu wynika jednoznacznie, że Rada Powiatu jest 

organem wskazanym, a wręcz zobowiązanym do określenia w/w rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu. Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kolneńskiego opracowano na podstawie 

zaktualizowanego wykazu aptek działających na terenie powiatu i uwzględnionych w rejestrze 

prowadzonym przez Wojewódzkiego Inspektora Farmaceutycznego w Białymstoku. Projekt 

podlegał zaopiniowaniu przez wójtów, burmistrzów oraz samorządu aptekarskiego.  Należy 

jednak dodać, że opinia samorządu aptekarskiego jak i opinie wójtów, burmistrzów z terenu 

powiatu nie są dla Rady Powiatu wiążące.  Obowiązywanie uchwały od dnia 3 stycznia 2022 

roku zapewni ciągłość dyżurów w porze nocnej, niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy na 

terenie powiatu kolneńskiego. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. 

Głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i zapytał czy projekt chwały był konsultowany z 

właścicielami aptek, ponieważ ponownie Rada Powiatu podejmie uchwałę i nie będzie ona 

przestrzegana. 

Kolejno radny Roland Andrzej Długozima powiedział, że prace nad projektem powyższej 

uchwały były prowadzone już w pierwszej kadencji Rady Powiatu i wówczas również były 

podzielone głosy w tej sprawie. Jednak ostatecznie dyżury były pełnione i to prawie przez 

kolejne 20 lat. Teraz trzeci rok z rzędu będzie podjęta uchwała i nie będzie wykonywana przez 

właścicieli aptek. Wobec tego zwrócił się do Starosty o wyegzekwowanie przestrzegania owej 

uchwały na właścicielach aptek.  

Następnie radny Radosław Borawski powiedział, że może należałoby podjąć drastyczniejsze 

kroki w stosunku do właścicieli aptek np. nakładać kary finansowe. 

W następnej kolejności radna Monika Stachelska dodała, że powiat jest organem, 

zarządzającym, żeby mieć na to wpływ. Nie możemy załamywać rąk, że nic nie możemy 

zrobić – powiedziała.  

Następnie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski powiedział, że prawdopodobnie wszyscy 

radni są za podjęciem tej uchwały. Powiedział, że zastosowanie kary finansowej 

zaproponowanej przez radnego Radosława Borawskiego jest zbyt drastyczne. Należałoby 

ponownie zorganizować spotkanie i przeprowadzić rozmowy z właścicielami aptek.  

Głos zabrał radny Robert Wacław Nadara i wspomniał, że w poprzedniej kadencji również 

były problemy dotyczące dyżurów nocnych aptek, jednak szereg rozmów z właścicielami 

aptek doprowadził do tego, że apteki te dyżury pełniły. W związku z tym powiedział, że 

należałoby ponownie takie rozmowy przeprowadzić.   

Radny Radosław Borawski dopowiedział, że zaproponowane przez niego kary pieniężne, to 

ostateczny sposób. Dodał, że może należałoby wystąpić do Wojewódzkiego Inspektoratu 

Farmaceutycznego. 

Następnie glos zabrał Starosta Tadeusz Klama i powiedział, że prowadził rozmowy z 

właścicielami aptek w sprawie nocnych dyżurów. Dodał, że po podjęciu powyższej uchwały, 
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takie rozmowy zostaną ponownie podjęte. Jednak powiedział, że nie ma narzędzi prawnych, 

żeby wyegzekwować przestrzeganie tej uchwały. Dodał, że ustawa w tej sprawie jest 

nowelizowana i czekamy na wejście nowych przepisów, i wówczas powiat będzie mógł 

dofinansować dyżury nocne aptek.     

Ponownie głos zabrał radny Michał Kulczewski i powiedział, że należy zorganizować 

spotkanie radnych z właścicielami aptek 

Radny Roland Andrzej Długozima powiedział, że to Zarząd Powiatu powinien spotkać się z 

właścicielami aptek. Na tym dyskusję zakończono. 

Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

5) Uchwałę Nr XXXII/258/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej w Koźle – w głosowaniu 14 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu 

przedstawionego przez Geodetę Powiatowego Krzysztofa Kowalczyka, przy pozytywnej 

opinii Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego. Pan Krzysztof Kowalczyk poinformował, że zgodę na sprzedaż działki nr 

453/2 w drodze przetargowej Rada Powiatu Kolneńskiego wyraziła Uchwałą Nr XIX/150/20 

z dnia 26 czerwca 2020 r. W marcu 2021 r. działka nr 453/2 została podzielona na 453/3 

o powierzchni 0,1306 ha i nr 453/4 o powierzchni 0,0094 ha. Następnie w lipcu br. działka nr 

453/4 została sprzedana w drodze bezprzetargowej współwłaścicielom nieruchomości 

sąsiedniej (działki nr 452) na jej powiększenie. Działka nr 453/3 została wystawiona przez 

Zarząd Powiatu Kolneńskiego do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. W 

trakcie procedury przetargowej Dyrektor Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku działający w oparciu 

o udzielone przez Prezesa Wód Polskich pełnomocnictwo w imieniu i na rzecz Skarbu 

Państwa zwrócił się o nieodpłatne przekazanie zabudowanej nieruchomości, położonej 

w Koźle, oznaczonej jako działka nr 453/3 o powierzchni 0,1306 ha, stanowiącej własność 

Powiatu Kolneńskiego, na swoje cele statutowe. W uzasadnieniu podniósł, że ze względu na 

bezpośrednie położenie działki nad rzeką Pisą, usytuowany na działce budynek nieczynnej 

obecnie stanicy wodnej oraz realizowane przez Wody Polskie zadania związane 

z zarządzaniem zasobami wodnymi, nabycie przedmiotowej nieruchomości jest niezbędne 

jednostce do wykonywania jej zadań statutowych, tj. na zaplecze socjalnotechniczne. Zgodnie 

z art. 239 ust. 1 ustawy Prawo wodne Wody Polskie są państwową osobą prawną 

w rozumieniu  ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Stąd przeznaczenie 

działki na cele statutowe - zaplecze socjalnotechniczne Wód Polskich mieści się w katalogu 

celów publicznych, o których mowa w art. 6 pkt. 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

Zarząd Powiatu Kolneńskiego na posiedzeniu w dniu 28 września br. podjął decyzję 

o odwołaniu przetargu. W dniu 29 września 2021 r. Zarząd Powiatu poinformował 

o odwołaniu pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż prawa własności 

przedmiotowej nieruchomości, z uwagi na wystąpienie przez Wody Polskie z wnioskiem 

o przekazanie nieruchomości w celu realizacji zadań statutowych jednostki. Jednocześnie 

Zarząd poinformował wnioskodawcę, że nieodpłatne przekazanie nieruchomości nie wchodzi 

w grę, natomiast dopuszcza jej sprzedanie w drodze bezprzetargowej za cenę odpowiadającą 

jej wartości. Ponownie została przeszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego wartość 

nieruchomości. Według stanu na 30 października 2021 wynosi ona 61 800 zł. Wody Polskie 

potwierdziły chęć nabycia przedmiotowej działki za podaną kwotę. Zgodnie z cytowanym § 

2 Uchwały Nr XX/110/2000 Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 27 czerwca 2000 r. w sprawie 

zasad nabywania, zbywania, wydzierżawiania, wynajmowania i przekazywania 

w użytkowanie oraz trwały zarząd nieruchomości na okres dłuższy niż trzy lata Zarząd 

Powiatu przeznacza nieruchomości do zbycia w drodze uchwały, za zgodą Rady Powiatu. 

Mając na uwadze istniejący stan faktyczny i prawny nieruchomości Zarząd przedkłada 
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niniejszy projekt uchwały, na mocy której jednocześnie straci moc przywołana wcześniej 

Uchwała Nr XIX/150/20 Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 26 czerwca 2020 r. 

  Głos w dyskusji zabrali: 

1) radny Stanisław Wiszowaty, 

2) radny Robert Wacław Nadara, 

3) Geodeta Powiatowy Krzysztof Kowalczyk.  

Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

6) Uchwałę Nr XXXII/259/21 w sprawie powierzenia Gminie Stawiski zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi – w głosowaniu 13 gł. „za”, przy jednym głosie 

„wstrzymuję się” wg projektu przedstawionego przez Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg 

w kolnie Grzegorza Kulągowskiego, przy pozytywnej opinii Komisji Budżetu i Finansów 

oraz Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego. Poinformował, że zgodnie z 

przepisami art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym powiat 

może zawierać porozumienia w sprawie powierzenia prowadzenia zadań publicznych z 

jednostkami lokalnego samorządu terytorialnego, a także z województwem na którego 

obszarze znajduje się terytorium powiatu. Art. 12 pkt 8 a cyt. ustawy stanowi, że do wyłącznej 

właściwości Rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych, o których mowa w art. 5. Natomiast zgodnie z art.19 ust.4  

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych zarządzanie drogami publicznymi 

może być przekazywane między zarządcami w trybie porozumienia, regulującego w 

szczególności wzajemne rozliczenia finansowe. Burmistrz Stawisk wnioskuje o przejęcie od 

powiatu zadania polegającego na zarządzaniu drogami powiatowymi nr 1863B relacji 

Kuczyny-Barżykowo;- nr 1856B relacji Poryte Szlacheckie -Hipolitowo-Budy Poryckie - 

Budy Stawiskie do dr nr 61;- nr 1864 B odcinek od DW- Skroda Mała do granicy Gminy 

Stawiski. W tym celu Rada Miejska w Stawiskach podjęła uchwałę nr XXXVIII/218/21 z 

dnia 9 listopada 2021 r. w sprawie przejęcia od Powiatu Kolneńskiego zdania publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi. Po podjęciu przez Radę Powiatu niniejszej uchwały, 

Zarząd Powiatu  zostanie upoważniony do zawarcia porozumienia z Gminą Stawiski. 

Głos w dyskusji zabrali: 

1) radna Monika Stachelska, 

2) radny Stanisław Wiszowaty, 

3) Dyrektor PZD w Kolnie Grzegorz Kulągowski, 

4) radny Roland Andrzej Długozima, 

5) radny Tomasz Chojnowski, 

6) radny Michał Kulczewski.  

  Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

Ad.8. Geodeta Powiatowy Krzysztof Kowalczyk przedstawił uchwałę Zgromadzenia Związku 

Powiatów Województwa Podlaskiego w sprawie uchwały z dnia 5 listopada 2021 r. w sprawie 

zmiany Statutu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego.  

Następnie Przewodniczący Rady Michał Kulczewski zapytał kto jest "za" niepodejmowaniem 

uchwały w sprawie wniesienia sprzeciwu w stosunku do uchwały z dnia 5 listopada 2021 r. 

Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Podlaskiego w sprawie zmiany statutu tego 

związku. Rada Powiatu głosowała 13 gł. „za”, przy jednym głosie „wstrzymuję się”. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie wniosła sprzeciwu do powyższej uchwały.  

(uchwała, o której mowa stanowi załącznik do protokołu) 
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(Protokół głosowania z dnia 29 listopada 2021 r., w którym znajdują się wszystkie listy z 

przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

 

Ad.9. Interpelacji i zapytań radni nie składali. 

 

W tym punkcie głos zabrał Starosta Tadeusz Klama i odnosząc się do zapytania radnego 

Stanisława Wiszowatego z poprzedniej sesji w sprawie II Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Kolnie powiedział, że stanowisko Zarządu Powiatu w tej sprawie przedstawi 

Dyrektor ZST w Kolnie Eugeniusz Gromadzki.  

Dyrektor Eugeniusz Gromadzki poinformował, że LO dla Dorosłych w Kolnie jest dla 

absolwentów Zasadniczej Szkoły Zawodowej oraz Branżowej Szkoły I stopnia. Wyjaśnił, że 

uczniowie tych szkół, kończąc szkołę mają „zamkniętą karierę edukacyjną”. Mają tylko zawód 

robotnika wykwalikowanego. Dzięki II LO dla Dorosłych mogą zdobyć wykształcenie średnie 

i to daje im możliwość zdobycia zwodu na poziomie technik. Uczniowie mają możliwość 

również przystąpienia do egzaminu dojrzałości, jednak żeby zdobyć wykształcenie średnie, nie 

jest to konieczne. Wspomniał również, że nie można porównywać wyników maturalnych II LO 

dla Dorosłych z wynikami LO, ponieważ uczniowie LO mają w cyklu całego nauczania w ciągu 

3 lat 100 godzin, natomiast uczniowie II LO dla Dorosłych mają tych godzin 55, a maturę 

wszyscy zdają taką samą.  

Następnie głos zabrała radna Monika Stachelska i dodała, że atutem II LO dla Dorosłych jest 

to, że uczniowie, którzy nie zdadzą matury mają możliwość zdobycia wykształcenia w studiach 

zawodowych i szkołach policealnych. Powiedziała że II LO dla Dorosłych jest jedyną szkołą 

w powiecie i nie ma zasadności jej zamknięcia, ponieważ należy dać szansę uczniom na rozwój. 

Więcej uwag nie zgłaszano.           

 

Ad.10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło postanowienie Nr 39/2021 Komisarza 

Wyborczego w Łomży z dnia 22 listopada 2021 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Powiatu Kolneńskiego Pana Jana Lutrzykowskiego.     

 

Następnie głos zabrał radny Stanisław Wiszowaty i odnosząc się do uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Stawiski zadania (…) wnioskował, aby do projektów uchwał dołączane 

były projekty porozumień. 

 

Następnie głos zabrał radny Tomasz Chojnowski i odnosząc się do uchwały w sprawie zasad 

ustalania wysokości diet (…) powiedział, że część diety przekazuje na cele społeczne. Zwrócił 

się do radnych, aby również dołączyli do takiej pomocy. 

Radny Radosław Borawski powiedział, że prawdopodobnie każdy z radnych wspomaga jakieś 

cele społeczne. 

 

Ponadto głos zabrali: 

1) radny Roland Andrzej Długozima, 

2) radny Tomasz Chojnowski. 

Wypowiedzi radnych można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: 

www.powiatkolno.sesja.pl 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 29 listopada 2021 r. znajduje się w 

BIP i na stronie internetowej powiatu) 
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W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady 

XXXII sesji Rady Powiatu Kolneńskiego. 

 

  Przewodniczący Rady 

  Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Karolina Wysocka 

 


